
PROTOKÓŁ Nr XXI/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 16 lipca 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Przedstawienie możliwości uzyskania dofinansowania do usunięcia  eternitu.  

2.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  „Regulaminu dostarczania wody w gminie 

Łubnice” 

4.      Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – ponieważ na Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwo padło pytanie na 

temat korzystania z dopłat do usuwania azbestu pozwoliłem sobie na dzisiejszą sesję zaprosić 

Pana Batóga ze Starostwa Powiatowego aby przedstawił nam tą sprawę. 

P. Batóg – Polska przystępując do Unii Europejskiej podjęła zobowiązanie do usunięcia 

azbestu do 2032 roku. W 95% jest to eternit pozostałe 5% to rury cementowo azbestowe. Na 

dzień dzisiejszy jest możliwość korzystania z środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska na dopłaty do usunięcia i utylizacji eternitu. Wniosek należy złożyć w terminie 

od 15 września do 30 października, żeby taki wniosek złożyć musi być inwentaryzacja, 

zatwierdzony i uchwalony program usuwania azbestu. Wojewódzki Fundusz realizuje tylko te 

programy gdzie gmina jest partnerem. Nie ma mowy o refundacji kosztów może to być tylko 

dotacja dla firmy usuwającej i utylizującej. Dotacja wynosi 100 % kosztów. Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska daje 85 % a Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska 

pozostałe 25%. Gmina nie ponosi kosztów finansowania. Wykonanie tego przedsięwzięcia 

musi być zgodne z ustawą zamówień publicznych – zapytanie ofertowe – listę 

przedsiębiorstw daje Starostwo. Koszt kwalifikowany wynosi 800 zł za tonę, jak jest na 

podwórku to 400 zł za tonę. W specyfikacji musi być zapis, że na składowisko w Rzędowie. 

P. Przew. – czy jak ktoś sobie ustali termin, to firma przyjedzie na czas 

P. Batów – do tej pory nie było skarg zawsze przyjeżdżali 

P. Wójtowicz – czy jest ograniczona kwota dotacji 

P. Batóg – finansowo nie ale można gminę tylko 15% budżetu powiatu. 



P. Wójt – w ubiegłej kadencji było na gminę tylko 4500 zł i zrezygnowaliśmy bo kogo tym 

podzielić. Czy te koszty kwalifikowane to są brutto? 

P. Batóg – tak brutto 

P. Przew. – co by było jeśli by wygrała firma za 850 zł 

P. Batóg – jeśli nie przewidzicie dopłat, to unieważniacie przetarg. 

P. Wójt – do jakiej kwoty możemy liczyć na dotacje, np. jeśli by było nie 15 ale 50 osób 

P. Batóg – na dzień dzisiejszy może to być nawet 200 osób i dostaniecie. 

P. Kotlarz – czy w ogóle w kraju jest taka firma, która to utylizuje, do spalania eternitu 

potrzeba przecież 1100
o
C 

P. Batów – na dzień dzisiejszy utylizacja jest poprzez składowanie i zakopywanie na 

odpowiedniej głębokości. 

P. Wójt – wysłuchaliśmy tego wszystkiego ale od 15 września możemy składać kartę 

zapotrzebowania na środki, dobrze by było rozeznać czy będą chętni  

P. Przew. – firma, która spisywała niech do informacje ile tego jest 

P. Wójt – firma dała inwentaryzację ale nie wszyscy będą chcieli utylizować, trzeba pamiętać 

a tym, że nie ma dopłat do blachy tylko do ściągnięcia eternitu i jego utylizacji. Trzeba zebrać 

informację kto ma zamiar w przyszłym roku zmieniać pokrycie. 

P. Motyl – będziemy chodzić we wrześniu za podatkiem to możemy takie listy zrobić 

P. Dach – uważam, że robienie zebrań wiejskich nie ma sensu przyjdzie 30% mieszkańców a 

reszta będzie nie doinformowana, torba puścić listę przez wieś 

P. Wójtowicz – napisać ogólną informacje i przypiąć do listy 

P. Wójt – rozumię, że zgoda Rady jest na przystąpienie do realizacji programu, mamy 

przygotować ogólną informacje i zebrać listy do 15 września. 

P. Walęzak – tak i w tej informacji zapisać wyraźnie, żeby wyprowadzić ludzi z błędu, że nie 

dostaną na drewno i blachę tylko na utylizację, bo jak się rozmawia z ludźmi to oni myślą, że 

dostaną dotację na wszystko. 

  

  

Ad. 2  

  

P. Wójt – chodzi tu o tą kwotę 200 tys. zł z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska, są 

to fundusze stanowiące dofinansowanie do oczyszczalni a my im przekażemy 200 tys. zł na 

samochód strażacki. 

Uchwała Nr XXI/75/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – jak wiecie nasze umowy na dostarczanie wody były badane przez Urząd Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów, który zarzucił nam, że mamy zły zapis co do ustalania 

średniego zużycia wody powinno być brane pod uwagę zużycie z 3 a nie z 6 miesięcy. W 

związku z tym musimy poprawić zapis w Regulaminie dostarczania wody. 

Uchwała Nr XXI/76/12 

w sprawie zmiany „Regulaminy dostarczania wody w gminie Łubnice” 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 4 



  

P. Wójt – drugi przetarg na oczyszczalnie przydomowe został unieważniony sprawa jest w 

prokuraturze. W najbliższym czasie będzie następny. Inwestycje drogowe są prowadzone, 

jutro będzie przetarg na następne drogi. W końcu została zakończona inwestycja w centrum 

Łubnic, plac koło Pana Kozła będzie w takim stanie w jakim jest. We wtorek była rozprawa 

administracyjna jeszcze z Panem Kozłem. Jak wiecie SA prowadzone 2 sprawy jedna przez 

Gminę Oleśnica druga przez Staszów, po prostu Panowie Kozłowie się od wszystkiego 

odwołują. 

P. Motyl – na tym placu są uschnięte drzewa trzeba było je usunąć 

P. Wójt – wiem o tym, że są podeschnięte drzewa, bo one nie są całkiem uschnięte mają kilka 

zielonych listków. Drzew tak po prostu się nie usuwa, w chwili projektowania placu one były 

całkiem żywe ale inwestycja tak długo trwała, że nawet drzewa uschły, teraz nie będzie tak 

prosto je usunąć. 

  

Ad. 5 

  

P. Przew. – bardzo bym prosił Radnych i Sołtysów aby informowali mieszkańców, że mogą 

robić przedpłaty na wodę, przecież przyjeżdżają do Łubnic, mogą sobie spisać licznik i w 

gminie im wypiszą fakturę i jak będą chodzić i spisywać licznik to nie będą mieli tak dużo na 

raz płacić. 

P. Suchoń – czy te hydranty będą sprawne przed żniwami. 

P. Sekretarz – z hydrantami to jest tak, że dzisiaj się sprawdzi i będą dobra a jutro już nie będą 

sprawne. Nasze hydranty są z najniższej półki, sami widzicie jak jedziecie np. do Krakowa, że 

są hydranty ze stali nierdzewnej. Zrobimy taki wykaz gdzie są hydranty z najlepszym 

podjazdem dla straży. Uzgodniłem z Panem Olesiem i Komendantem, że zrobią spotkanie ze 

strażakami żeby im pokazać jak odkręcać te hydranty. 

P. Przew. – nie jest to tak, że strażacy nie umieją odkręcać hydrantów tylko przynajmniej 2 

hydranty na wsi niech będą sprawne. 

P. Wójt – chciałabym przekazać Państwu taką miłą informację. W Ruszczy odbyły się 

zawody w piłce nożnej i drużyna z naszej gminy zajęła I miejsce, większość zawodników jest 

z Orzelca Dużego. 

P. Suchoń – tak jest taka drużyna i ja proszę o dofinansowanie dla nich strojów, żeby mieli 

jednakowe a nie każdy inne. Dokładnie chodzi o niewiele bo o tysiąc złotych. I mam jeszcze 

propozycje zorganizowania turnieju między miejscowościami o puchar Wójta 

P. Wójt -  ja nie widzę przeszkód 

P. Gromny – czy będziemy organizować zbiórkę na poszkodowanych w wyniku 

przechodzących burz 

P. Bolon – może się wstrzymajmy, bo jeszcze nie wiadomo co u nas będzie bo zapowiadają 

jeszcze burze. 

P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 
 


